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Året som har gått har varit mycket händelserikt. Först och främst så färdigställde kommunen sin

detaljplan för området vilken innehöll en del punkter som minst sagt orsakade höjda ögonbryn.

Efter medlemmars privata protester samt föreningarnas blev det dock bättre även om en eller par

punkter fortfarande förargar en del medlemmar. Samtidigt som kommunen lade all sin kraft och

energi på att forma området efter samtida ideal så godkände de ett bygglov från 1987 på ängarna

runt Nordöstra Ekekullsvägen, vilket kommer att förändra områdets karaktär fullkomligt. Till det

bättre,  tycker  några  medlemmar  medan  andra  är  mindre  förtjusta.  Föreningen  har  överklagat

bygglovet vilket har skapat mycket ilska bland vissa medlemmar som anklagar styrelsen för att

sakna mandat och att driva en personlig agenda. Detta trots att styrelsen flera gånger har förklarat

att överklagan bygger på att nuvarande entreprenör inte har tagit över det exploateringsavtal som är

knutet till fastigheten vilket skulle kunna leda till att föreningens medlemmar skulle kunna tvingas

att bekosta hela den upprustning av vägen som en hård exploatering innebär, istället för att, som

avtalet gör gällande, exploatören täcker dessa kostnader.

Mycket ilska har också blossat upp bland medlemmarna på grund av den bristfälliga snöröjningen

den här säsongen. Trots att vi styrelsemedlemmar har försökt att jaga på vår entreprenör tycks en

del  av denna ilska vara riktad  mot  oss  personligen.  Vi  skulle  därför  vilja  uppmana frustrerade

medlemmar att fundera en gång till på hur de uttrycker sig innan de skickar mail.

Med tanke på hur mycket tid som har gått åt till ovanstående händelser så känns det nästan fel att

säga att det i övrigt har varit lugnt. Hoppas att vi ses på stämman!

 


